
 

Tweede Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2016/ vsl 15 juni 2016 
betreft 2de commissie – niet-grondgebonden materies 
       

 

Mevrouw Goedele De Cock opent om 18u de vergadering en 
heet iedereen welkom. 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 18 mei en 
het verslag van het werkbezoek van 31 mei 2016 

Goedgekeurd. 

De Voorzitter stelt voor om eerst de agendapunten welzijn en 
sport te behandelen. De vergadering stemt hiermee in. 

18. Welzijn – Team Sociale Planning en Netwerking Regionaal 
Welzijnsoverleg 
PEVA RWOOV 
Financiën 
Goedkeuring van het jaarrapport en het financiële verslag 

Geen opmerkingen. 

19. Welzijn – ontwikkelingssamenwerking, regiobeleid 
Verlenging van de samenwerking met de partners in Ecuador, 
de Filipijnen en Rwanda 
Principebeslissing 

De heer Tim Moens merkt op dat de samenwerking als positief 
wordt ervaren en zal de evaluatie grondig doornemen. 

Gedeputeerde Couckuyt stelt voor om eventuele verdere vragen 
hierover te stellen in Provincieraad. 

20. Welzijn – ontwikkelingssamenwerking – Noord-Zuid 
Samenwerking met 11 11 11 
Verlenging met 1 jaar van de samenwerking voor de 
ondersteuning van de lokale besturen bij de uitbouw van een 
lokaal mondiaal beleid 

De heer Tim Moens vraagt hoe vaak deze samenwerking nog 
zal worden verlengd. Hij vraagt ook wat de toegevoegde waarde 
is van zeer kleine gemeenten (minder dan 50.000 inwoners) in 
ontwikkelingssamenwerking en of dit geld niet beter kan worden 
ingezet voor andere projecten. 

Gedeputeerde Couckuyt benadrukt dat deze samenwerking 
beperkt wordt tot 1 jaar. Verder stelt hij dat deze samenwerking 
een breed draagvlak heeft en gebaseerd is op een positieve 
evaluatie van de samenwerking met 11.11.11. 
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21. Welzijn 
APB Provinciaal Zorgcentrum Lemberge 
Jaarrekening 2015 
Goedkeuring van de jaarrekening 2015 

Geen opmerkingen. 

22. Welzijn – wonen 
Participatieproject woonreconversie te Stekene 
Toekenning van een subsidie aan de gemeente Stekene 

Geen opmerkingen. 

23. Welzijn – wonen 
Reglementering 
Vaststelling van het subsidiereglement in het kader van de 
uitbreiding van patrimonium van sociale verhuurkantoren, 
onmiddellijke inwerkingtreding 
Geen opmerkingen. 

17. Sport 
Toekenning van een subsidie aan de Oost-Vlaamse atleten die 
geselecteerd zijn voor de Paralympische Spelen 2016 in Rio de 
Janeiro 

Geen opmerkingen. 

2. Onderwijs – reglementering 
Het Perspectief PCVO 
Vaststelling van het centrumreglement HBO5 voor het 
schooljaar 2016 – 2017 en opheffing van het reglement van 18 
november 2015 

De heer Tim Moens stelt vast dat de juridisering steeds verder 
gaat. Hij vraagt of dit reglement niet te veel regels en 
procedures bevat. 

Gedeputeerde Hertog bevestigt dat veel regels en procedures 
de zaken niet gemakkelijker maakt, maar dat de hogere 
overheid steeds meer regels oplegt waar de provincies zich 
moeten aan houden. De regels en de procedures moeten 
discussies en klachten voorkomen. 

Mevrouw Kristel de Boevere vult nog aan dat een reglement 
vereist wordt door het Ministerie van Onderwijs en dat het 
reglement gecontroleerd wordt door diens verificateur. 

3. Onderwijs – reglementering 
Vaststelling van het centrumreglement specifieke 
lerarenopleiding aan het Perspectief PCVO voor het schooljaar 
2016 – 2017 en opheffing van het vorige reglement  

Geen opmerkingen. 

4. Onderwijs – reglementering 
Vaststelling voor het schooljaar 2016 – 2017 van het 
centrumreglement PCDO Eeklo en van de schoolreglementen 
gewoon voltijds secundair onderwijs, buitengewoon secundair 
onderwijs Spectrum Buggenhout, Heynsdale Ronse, 
buitengewoon lager onderwijs en opheffing van de vorige 
reglementen 

Geen opmerkingen. 
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5. Onderwijs – reglementering 
Vaststelling van het gemeenschappelijk centrumreglement 
PCVO secundair onderwijs voor het schooljaar 2016 – 2017 en 
opheffing van het vorige reglement 

Geen opmerkingen. 

6. Onderwijs – logistiek 
Uitbesteding glaswas 2016 – 2021 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van open offerteaanvraag met Europese bekendmaking  

Mevrouw Greet De Troyer vraagt of een contract van 5 jaar niet 
te lang is. 

Gedeputeerde Hertog antwoordt dat een termijn van 5 jaar net 
goed is. Indien een kortere termijn wordt voorgesteld, dan wordt 
de prijs duurder. Indien een langere termijn wordt voorgesteld, 
dan wordt de concurrentiepositie teveel verstoord. Het vorige 
contract had dezelfde contractduur. 

7. Onderwijs – patrimonium 
PTI Eeklo – renovatie verouderde sanitaire blokken 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van open aanbesteding 

Gedeputeerde Hertog bevestigt nog eens de noodzaak om de 
verouderde sanitaire blokken dringend te renoveren. Het uitzicht 
en de geurhinder van de huidige sanitaire blokken staven de 
noodzaak van deze investering. 

8. Recreatiedomeinen 
APB provinciaal domein De Gavers 
Goedkeuring statutenwijziging en incorporatie van het 
overgedragen verlies in het geplaatst kapitaal 

Gedeputeerde Hertog vermeldt dat deze wijzigingen werden 
goedgekeurd door de Raad van Bestuur van het autonoom 
provinciebedrijf De Gavers en allemaal kaderen binnen de BTW-
optimalisatie. 

Eén van de vereisten om van BTW-aftrek te kunnen genieten is 
dat er af en toe daadwerkelijk winst wordt uitgekeerd door het 
autonoom provinciebedrijf aan het provinciebestuur. Om dit te 
kunnen, dient eerst het verlies van vorige jaren te worden 
weggewerkt. Met voorliggend voorstel wordt het verlies van 
vorige jaren aangezuiverd. Op die manier kan er in 2016 
daadwerkelijk winst worden uitgekeerd aan de Provincie. 

De heer Jo De Cuyper vraagt naar de stand van zaken rond de 
organisatiestructuur van de domeinen. Hij vindt dat aparte 
structuren per domein zorgen voor een betere betrokkenheid in 
het beheer, meer transparantie bieden en een betere aansturing 
mogelijk maken. 

Gedeputeerde Hertog zegt dat dit juridisch geen bezwaar is 
maar dat diverse overheden het opzetten van financiële 
structuren steeds strenger beoordelen. Indien de domeinen 
uitgekanteld zouden worden naar het bestaand autonoom 
provinciebedrijf De Gavers, dan zou het huidige BTW-voordeel 
van De Gavers mogelijks in gevaar kunnen komen.  



 Pagina 4 van 5 
 

Daarnaast zal door het VRA de Provincie organisatiebreed een 
aantal bevoegdheden niet meer kunnen uitoefenen. In deze 
context lijkt het niet aangewezen een zichtbaar en significant 
onderdeel van onze organisatie in een verzelfstandigde entiteit 
op te nemen. Hierdoor zal het schaalvoordeel en de expertise 
van onze ondersteunende diensten – afgestemd op het geheel 
van de organisatie – verloren gaan (er ontstaan dan 2 
personeelsdiensten i.p.v. 1 dienst, 2 diensten ICT i.p.v. 1, etc.).  

De werkgroep organisatiestructuur domeinen heeft derhalve 
geadviseerd de samenwerking tussen de diensten te 
optimaliseren binnen de huidige provinciale organisatie. In het 
voorstel is er ook aandacht om de betrokkenheid van de 
provincieraadsleden op de werking van de provinciale domeinen 
te verhogen. Een nota met een korte stand van zaken gaat als 
bijlage bij dit verslag. 

9. Recreatiedomeinen 
APB provinciaal domein De Gavers 
Goedkeuring van de jaarrekening en van het jaarverslag 2015 

Geen opmerkingen. 

10. Recreatiedomeinen 
APB provinciaal domein De Gavers 
Budget 2016 
Goedkeuring van de 1ste reeks wijzigingen 

Geen opmerkingen. 

11. Erediensten 
Islamitische Gemeenschap Ensarija 
Jaarrekening 2015 
Verlenen van gunstig advies 

Geen opmerkingen. 

12. Erediensten 
Islamitische Gemeenschap Tevhid Camii 
Jaarrekening 2015 
Verlenen van gunstig advies 

De heer Tim Moens vraagt hoe het komt dat er een 
achteruitgang is op het aantal communicatiekanalen (facebook 
en website) en hoe het komt dat het gebruik van het Nederlands 
er weer op achteruit gaat. 

Mevrouw Elke Lauwers antwoordt dat elke gemeenschap vrij is 
om al dan niet een website of facebook-pagina aan te bieden. 
Mevrouw Elke Lauwers vestigt ook de aandacht op het feit dat 
er een onderscheid moet gemaakt worden tussen de websites 
en facebookpagina’s van officiële geloofsgemeenschappen (die 
moeten voldoen aan de taalwetgeving) en de websites en 
forums van mensen die interesse hebben in een 
geloofsgemeenschap (waar de taalwetgeving niet van 
toepassing is). Alle officiële websites en facebookpagina’s zijn in 
orde met de taalwetgeving (op twee uitzonderingen na). 

13. Erediensten 
Islamitische Gemeenschap Kevser Moskee 
Jaarrekening 2015 
Verlenen van gunstig advies 
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Geen opmerkingen. 

14. Erediensten 
Orthodoxe kerkfabrieken 
Apostel Andreas te Gent 
Jaarrekening 2015 
Verlenen van gunstig advies 

Geen opmerkingen. 

15. Erediensten 
Kathedrale kerkfabriek Sint-Baafs te Gent 
Jaarrekening 2015 
Verlenen van gunstig advies 

De heer Kurt Moens vraagt hoe het komt dat de 
exploitatieoverschotten over de jaren heen stelselmatig stijgen 
van enkele duizenden euro’s naar vele tienduizenden euro’s. Hij 
vraagt ook waarom er 120.000 euro werd overgeboekt van 
exploitatie naar investeringen ondanks dat het hoge 
investeringsoverschot. 

Mevrouw Elke Lauwers antwoordt dat de overschotten 
aanzienlijk zijn, maar dat ze allemaal kaderen in het 
goedgekeurde meerjarenplan 2014-2019. 
De overboeking van een bedrag van 120.000 euro vanuit het 
exploitatieluik naar het investeringsluik werd doorgevoerd op 
basis van gegronde redenen. In overleg met de Provincie werd 
namelijk beslist een gedeelte van het overschot uit exploitatie 
over te boeken naar het investeringsluik ter financiering van een 
aantal dringende restauratiewerken. Die 120.000 euro zal later 
weer in mindering gebracht worden van de provinciale 
investeringstoelage. 

16. Kunst en cultuur 
Waalse Krook, cvba met sociaal oogmerk – vertegenwoordiging 
Voordracht van 3 kandidaat-bestuurders, met voor elk mandaat 
minstens 2 kandidaten 

Geen opmerkingen. 

24. Varia 

-De voorzitter meldt nog dat er een uitnodiging volgt voor een 
werkbezoek aan het domein Puyenbroeck op 25 augustus 2016 en 
sluit daarop de vergadering om 18u35. 

Gent, 15 juni 2016

Ambtenaar-verslaggever   De voorzitter 

Luc Derudder     Goedele De Cock 


